
Referat från möte för reseansvariga

Mötet var sammankallat av Thure Klintman som är distriktets verksamhetsansvarige 
för resor. Syftet med mötet var att diskutera hur vi kan ha ett bättre samarbete kring 
resor. Många föreningar fyller inte sina resor och de måste ibland ställas in. 

Det var endast fem föreningar representerade. Ett av de bättre möten jag deltagit i då 
det var förutsättningslösa och kreativa diskussioner och en ambition från deltagarnas
sida att hitta ett sätt att samarbeta. För att få genomslagskraft för det förslag som togs
fram måste förankring ske i distriktsstyrelsen och kanaliseras ut till föreningarnas 
styrelser. Ett tillfälle kan vara på kommande ordförandekonferens. Detta naturligtvis 
under förutsättning att distriktsstyrelsen har ett intresse att verka för ett bättre 
samarbete inom reseområdet. 

Det förslag som togs fram var:

En resekommitté bildas. Denna leds av Thure Klintman och vidare ingår en 
representant för respektive samverkansområde. Den personer håller sedan kontakt 
med övriga föreningar i samverkansgruppen.

Det kan finnas två typer av resor:

Många föreningar anordnas samma typ av resa och ibland vid ungefär samma 
tidpunkt.

Länsresor eller distriktsresor:

Längre och dyrare resor och de som frekvent anordnas (t.ex. Åland) Dessa resor 
samordnas och anordas av en förening. Till dessa resor är det ”Först till kvarn” 
oavsett föreningstillhörighet.

Föreningsresor:

Kortare resor och utflykter anordnas av respektive förening och de egna 
medlemmarna har första tjing. Övriga i mån av plats.

Distriktets hemsida

Uppgift om alla resor som anordnas ska till webbansvarig på distriktet (via Thure) 
som lägger in dessa i kalendern!!

Vad händer nu?

Förslaget får diskuteras och vi får se om det kan leda till någon förändring!

Vid tangenterna Eva Jonsson

Sida 1 (1)


